
 

  

 ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
  

Πέμπτη, 22-05-2025 
 

Προς τον Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 

Προς τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

Θέμα: Αναγκαία η αποκατάσταση της μετακίνησης από και προς τη Δομή Φιλοξενίας Ριτσώνας 

Κύριε Υπουργέ, 

Η Δομή Φιλοξενίας Ριτσώνας, στην Περιφερειακή Ενότητα Εύβοιας, βρίσκεται στην 

Περιφερειακή Οδό Χαλκίδας-Θηβών, σε απομακρυσμένο σημείο, 75 χλμ. από το κέντρο της 

Αθήνας, 18 χλμ. από το πλησιέστερο νοσοκομείο και έως 12 χλμ. από βασικές υποδομές 

(φαρμακείο, ATM, στάσεις λεωφορείων και σιδηροδρομικού σταθμού). Η απομόνωση της 

τοποθεσίας επιτείνεται από την έλλειψη λειτουργικής και σταθερής δημόσιας συγκοινωνίας. 

Η πρόσβαση σε ζωτικής σημασίας υπηρεσίες (υγειονομική περίθαλψη, ψυχοκοινωνική στήριξη, 

υπηρεσίες ασύλου, εκπαίδευση, απασχόληση) παραμένει εξαιρετικά δυσχερής, ενώ η τρέχουσα 

κατάσταση ουσιαστικά ακυρώνει το δικαίωμα στην ελεύθερη μετακίνηση. 

Παλαιότερα λειτουργούσε ένα ελάχιστο σύστημα μετακίνησης κάποιες μέρες της εβδομάδας με 

δρομολόγια προς Αθήνα και προς Χαλκίδα. Εδώ και περίπου τρεις μήνες οι μετακινήσεις αυτές 

έχουν ανεξήγητα ανασταλεί, χωρίς καμία επίσημη ανακοίνωση ή πρόβλεψη αποκατάστασης. Η 

έλλειψη συγκοινωνίας επηρεάζει όχι μόνο τους διαμένοντες (1.685 άτομα), αλλά και την ομαλή 

λειτουργία της δομής. 

Ιδιαίτερα επηρεάζονται οι ευάλωτες ομάδες: άτομα με αναπηρία, ηλικιωμένοι, οικογένειες με 

παιδιά και ασθενείς που χρειάζονται συχνή πρόσβαση σε νοσοκομεία ή υπηρεσίες. Η ύπαρξη 

ενός σταθερού συστήματος μεταφοράς αποτελεί βασική προϋπόθεση για την αξιοπρεπή 

διαβίωση, την πρόσβαση σε ευκαιρίες και την αποφυγή φαινομένων κοινωνικού αποκλεισμού. 

Επειδή η αποσύνδεση της δομής από τον αστικό ιστό αντιβαίνει στον ίδιο τον σκοπό της 

φιλοξενίας και της ένταξης, 

Ερωτάσθε, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5618

Ημερομ. Κατάθεσης:

22/5/2025



1. Για ποιο λόγο ανεστάλησαν τα δρομολόγια μετακίνησης από και προς τη δομή της 

Ριτσώνας και με ποια κριτήρια ελήφθη αυτή η απόφαση; 

2. Προτίθεται το Υπουργείο να επαναφέρει τα δρομολόγια και με ποιο χρονοδιάγραμμα; 

3. Υπάρχει σχέδιο συνεργασίας με την τοπική αυτοδιοίκηση ή με φορείς δημόσιας 

συγκοινωνίας για την παροχή τακτικής και ασφαλούς μεταφοράς των διαμενόντων; 

4. Πώς προτίθεται το Υπουργείο να διασφαλίσει τη σύνδεση της δομής με τις βασικές 

υπηρεσίες υγείας, εκπαίδευσης και διοίκησης, ώστε να μην παραβιάζεται στην πράξη το 

δικαίωμα στην ελεύθερη μετακίνηση; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

  

                                Καζάνη Αικατερίνη  

 




